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Střípky z radnice 
 

Listopad 
uzavřena smlouva s firmou TenderPoint, s.r.o. na 
výběrové řízení projektu „Zelená střecha MŠ“ 
v částce 44.407,-Kč včetně DPH – výběrové řízení již 
hotovo 
 
schválena výměna reflektorů směřovaných na 
památky fa Makarius – výměna 2 ks 400W za 
ledkové 2 ks 100W akce již hotova. 
 
schválena modernizace internetových stránek 
v částce 47.795,-Kč vč. DPH a souvisejících úkonů 
v částce 10.225,-Kč – akce již hotova. 
 
schválen Radou městyse rozpočet na rok 2023  
a doporučen zastupitelstvu městyse ke schválení – je 
uveden na stránkách městyse 
 
schválena směrnice příspěvku na odpady za rok 
2022 – příspěvek je dle pravidel již vyplácen 
 
dokončena oprava ZŠ Cítoliby, kterou provedla 
zdárně firma pana Janáka a jistě jste mohli ocenit 
všichni výsledek rekonstrukce na rozsvícení 
vánočního stromku 
 
zrušení veřejné zakázky „Lávka D7“ z důvodu 
odstoupení vítězného dodavatele ze zadávacího 
řízení 
 

Prosinec 
rada městyse souhlasila s uzavřením smlouvy 
s firmou Atiking, s.r.o. na projektovou dokumentaci 
k projektu Sochorův park v částce 368.000,- bez 
DPH na základě rozhodnutí Rady městyse Cítoliby ze 
dne 29.6.2022 
 
Schválena výměna starých hlavic na topení za nové 
termohlavice v rámci úspor energií, výměnu provedl 
pan Zapletal v průběhu měsíce prosince  
 
Schválena dotace na Sběrný dvůr od Ústeckého kraje 
ve výši 4.916.650,-Kč 
 
Na základě podnětu občanů řešena dopravní situace 
v ulici B. Němcové – se závěry budeme občany 
informovat 
 

Děkujeme, že třídíte! 
Za půl roku fungování systému Door to door 
jsme snížili produkci směsného odpadu o 45 tun! 
Za rok 2022 jsme vytřídili o 1,36 t plastu a 3,64 t 
papíru více než v roce 2021.  

 

Leden 
Schválena Radou městyse firma Timoris na 
zpracování výběrového řízení z projektu NPO na  
 
rekonstrukci veřejného osvětlení v částce 79.860,- 
vč. DPH, výběrové řízení proběhne v měsíci březen 
2023 
 
Schválení nového ceníku pronájmu Dělnického 
domu Cítoliby a služeb poskytovaných městysem 
Cítoliby 
  
Schválena nabídka pana Ing. Vladimír Wágnera na 
zpracování zadávacího řízení na projekt prodloužení 
ČOV v katastru městyse Cítoliby - výběrové řízení 
proběhne v měsíci březnu 
 
Schválena oprava střechy Dělnického domu 
v Cítolibech z důvodu zatékání – oprava bude 
provedena v měsíci březnu firmou pana 
Džurdženíka Stavby Komplet  
 
Schválení III. Výběrového řízení na projekt „Lávka 
D7“ – výběrové řízení proběhne v měsíci březnu 
 
Byly dokončeny restaurátorské práce na soše  
sv. Jana ze souboru soch sv. Jana a sv. Pavla 
 

Únor 
Rada městyse schválila podání žádosti o dotaci na 
"Vybavení Jednotky sboru dobrovolných hasičů 
Cítoliby, Obvodní oddělení policie a Věcné 
prostředky požární ochrany" z Programu 2023  
 
Rada městyse schválila podání žádosti o dotaci na 
projekt "Podpora obecní nebo městské policie"  
z Programu 2023 

 
Rada městyse schválila podání žádosti o dotaci 
na projekt „Podium v zahradě Dělnického domu 
Cítoliby“ 
 
Rada městyse schválila podání žádosti 
v dotačním projektu Ústeckého kraje Kultura 
2023 na Svatojakubskou Pouť, která se bude 
konat 28.7. až 30.7.2023 
 
Rada městyse Cítoliby nepodpořila na základě 
doporučení zastupitelstva městyse výstavbu 
větrných elektráren v katastru městyse Cítoliby 
 
Objednáno zarybnění rybníku v Bažantici 
 
Uzavřeno výběrové řízení na projekt „Zelená střecha 
MŠ Cítoliby“, kdy na základě výběrové řízení byla 
vybrána firma NOVALEX STAVEBNÍ spol. s r.o. 
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Rozhovor s novým starostou 

Jste starostou teprve krátce. Co bylo – nebo 
je pořád – pro Vás ve funkci nejtěžší? 

Nejtěžší je zjistit si ty priority, co obnáší ta práce, 
jelikož opravdu té agendy je hodně, je rozsáhlá. A dát 
si k tomu ty priority, čemu se věnovat primárně, 
čemu okrajově, samozřejmě člověk musí vyřešit 
všechno nakonec, ale nejtěžší je asi obsáhnout ten 
počátek a říct si: „Tak, od toho začnu.“ 

A co nejlehčí? 

To jsou ekonomické věci, čísla, jelikož mám 
ekonomické vzdělání a dříve jsem pracoval na 
controllingu. Takže ty finance, si myslím, že tam  
k tomu pochopení je to pro mě nejbližší. 

Co Vás překvapilo, když jste se začal 
prodírat tou složitou agendou? 

Co mě překvapilo? Tak já už jsem jako pracoval 
poslední tři čtvrtě roku na městském úřadě  
v Lounech jako vedoucí majetkoprávního oddělení  
a veřejného pořádku, takže jsem tak nějak jako tušil, 
co mě tady bude čekat. Samozřejmě jsem to tušil, ale 
překvapila mě ta obsáhlost, jelikož přece jenom to 
není tak úzce zaměřené tady na ty věci, ale ta šíře 
toho záběru je opravdu velká. To souvisí vlastně  
i s tou první otázkou. Takže teď nějaké ty priority. 

Na co z těch starostí – povinností – se 
nejvíc těšíte? 

Tak nejvíc se těším na to nové, třeba to, co tady 
vznikne v obci, na čem se tady budeme s naším 
kolektivem spolupodílet, ať už se zaměstnanci obce 
nebo najatými odborníky. Na nové projekty, které 
tady vzniknou. Namátkou můžu říct, co nás teď 
nejblíž čeká, to je projekt lávka, i když tam se nám 
bohužel minulý týden z výběrového řízení odhlásil 
vybraný zhotovitel, takže pojedeme úplně od 
začátku znova výběrové řízení, jelikož jsme si tady 
řekli v širším plénu, svolali jsme si schůzku 
zastupitelstva, a tam jsme se shodli na tom, že 
vypíšeme výběrové řízení znova, neboť ti další 
uchazeči v pořadí by přinesli už velkou finanční 
zátěž. Takže lávka má podporu v širším plénu 
zastupitelstva, ale je tam to ale, a to jsou finance. 
Dalším projektem, který teď bude (bude se 
vypisovat výběrové řízení), je zelená střecha na 
školce, takže tam nám to nejen přinese novou 
střechu (jak už říká název, bude ekologická, zelená), 
ale přinese nám to i ušetření nákladů, jelikož tím 

pádem na základě tohoto projektu nebudeme za 
plochu střechy a přilehlé asfaltové plochy platit 
stočné – to by nám ročně mělo ušetřit 70 až 100 tisíc 
v nákladech, takže dokonce můžeme u střechy 
počítat i návratnost investice, což je opravdu hezké. 
Na ten projekt máme „přikleplou“ dotaci, takže 
věřím, že to dopadne. A v plenkách ještě, to souvisí 
taky se školkou, jsou nevyužité prostory po ordinaci, 
kam jsme se (nebo naši předchůdci) celý rok snažili 
hledat doktora, doktorku, nevyšlo to, takže tam 
máme v počátku rozjetý projekt na rozšíření kapacit 
školky. Vzhledem k tomu, že tam je kotelna, která už 
je taky nevyužívaná nebo jsou tam prostory, takže to 
spojíme, a tam by mělo dojít vlastně k rozšíření 
kapacity školky. Samozřejmě jsou tady – budou tady 
– hlasy, že teď je dětí hodně, potom bude třeba míň, 
ale ty prostory tam budou, ta kapacita tam bude,  
v současné době máme, myslím, 20 až 30 dětí pod 
čarou, takže bychom pak mohli uspokojit větší 
poptávku.  

Kterou oblast z toho širokého spektra 
starostí byste označil jako svou 
“srdcovku”?  

Za ten měsíc, co tady jsem, jsem si ještě žádnou 
srdcovku nevytvořil, ale možná že to budou právě 
tyhle projekty – to, co nám přinese v obci ty novinky. 
Plus komunikace s občany. Takže jsme si vytyčili 
tady s Fandou, mým místostarostou, nějaké cíle, že 
bychom chtěli pravidelně informovat. Možná jsme si 
říkali, že bychom třeba udělali nad rámec 
zastupitelstva jednou za čtvrtletí, jednou za půl roku 
setkání s občany, kde by třeba oni nám řekli své 
podněty, co by si představovali, že by šlo zlepšit,  
a prostě jim dát i tu možnost trošku ovlivnit chod té 
obce.  

Zajímají vás jejich – nebo teda naše – 
názory. 

Určitě.  

Poslední otázka. Co považujete  
v příštích čtyřech letech pro obec za 
nejdůležitější? V každé fázi období to 
byly jiné věci. 

Tak co považuju… vzhledem k tomu, že je tady 
plánována, to určitě všichni vidí, větší výstavba, 
zejména v oblasti směrem na Chlumčany, na Blšany, 
tak si myslím, že je to, abychom nezaspali s rozvojem 
obce, proto vlastně pracujeme na školce. Pracuje se 
na škole, kde se taky počet dětí zvedá (před 2 lety 
tam bylo 12 dětí, teď nějakou tou koncepční prací 
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paní ředitelky je tam dětí přes 40), dva roky je   první 
třída otevřena samostatně. Změnit prostor po bývalé 
jídelně na návsi. A pak máme tady ten projekt 
Bažantnice, to souvisí s rozšířením, ti lidi budou chtít 
si někam vyjít. Takže rozvoj obce, abychom to 
všechno ufinancovali, propojili časově a aby nám to 
prostě vyšlo. 

To myslím, že si přejeme všichni tři, 
co tady sedíme. Tak jestli nemáte nic 
dalšího, mockrát děkujeme za 
rozhovor. 

Ještě bych doplnil ohledně života v obci, tak využít 
vlastně těch fungujících spolků, co tady máme, 
jelikož naši hasiči i fotbalový klub patří široko 
daleko mezi největší kluby. My máme tu základnu 
jako jedni z největších. Na hasiče chodí 70 dětí na 
tréninky, na fotbalové hřiště chodí 70 dětí na 
tréninky, jsme tu taková spádová obec pro všechny 
ty obce okolo, kde už prostě ta práce s mládeží není. 
Takže tohle si myslím, že je náš potenciál, a to 
bychom rádi podpořili, protože nejen, že je to dobře 
pro naše děti, je to dobře i pro okolí, ale tím se ta naše 
obec i samozřejmě může propagovat. A pro 
komunitní život je to hodně důležité, tak proč toho 
nevyužít. Fungovalo to tady dobře vždycky, ale  
v poslední době se to u obou spolků zvedlo o úroveň 
výš, takže pojďme toho využít. 

Ptala se Věra Pokorná a Lenka Brabencová 
 

Základní škola Cítoliby 

Vážení čtenáři, dovolte na úvod popřát vám všem 
pevné zdraví, laskavost a vlídnost ve své blízkosti, 
naplnění svých snů a tužeb, pohodový nadhled nad 
všemi zdánlivými problémy v roce 2023.První 
pololetí školního roku 2022-23 máme téměř za 
sebou a pokud bychom jej měli bilancovat, můžeme 
konstatovat, že bylo úspěšné.  V období letního volna 
jsme nezaháleli a byly uskutečněny mnohé změny, 
úpravy a zdokonalování nejen interiéru, ale též 

exteriéru v podobě nové fasády budovy školy  
a úpravy školní zahrady, děkujeme. 

Speciální pedagožka ve škole 

 Novinkou od začátku školního roku v naší škole je 
působení speciálního pedagoga a logopeda PhDr. 
Mgr. Miroslavy Sedlárové, která začala působit nejen 
jako nová posila pedagogického týmu, ale taktéž 
provozuje přímo v budově školy logopedickou 
ordinaci pro nápravy komunikačních schopností, 

poruch učení, včasnou péči o dítě – poradenství, 
intervenci. Cílovou skupinou jsou děti předškolního 
a školního věku, děti s LMP a jejich rodina (včasná 
intervence u těchto dětí je nutná). Nechybí ani 
průprava pro přípravu vstupu do školy, terapie při 
poruchách učení-dyslexie, dysgrafie, dysortografie, 
prevence a pomoc při řešení výchovných problémů, 
cvičení motoriky a grafomotoriky, intervence. 
Klienti se sjíždí opravdu ze širokého okolí a jejich 
spokojenost je patrná.  

Volnočasové aktivity 

Nově jsme zařadili volnočasové aktivity pro děti 
z blízkého okolí v podobě zájmových kroužků: 
Kuchtíci, Angličtina hravě, Mladý ekolog, Keramika, 
taneční a sportovní kroužek. Dále v naší základní 
škole nabízí Marie Řeřichová kondiční masáže pro 
širokou veřejnost, probíhá zde pod vedení Ing. 
Radky Povové Angličtina hravě pro malé  
i velké.V období září–prosinec žáci 4. a 5. ročníku 
úspěšně absolvovali kurz plávání a všichni obdrželi 
závěrečný odznak. 

Projektové dny  

Každý měsíc uskutečňujeme projektový den na 
aktuální téma, který přinese žákům mnoho 
zajímavého netradičními formami poznávání, kdy 
využíváme digitální technologie, výuku a plnění 
aktivit na školní zahradě, nabývání poznatků 
v přírodě či navštívíme knihovnu, uskutečníme 
exkurzi nebo poznávací výpravu. V uplynulém 
období v rámci projektového dne "Tradice 
sklářského průmyslu v Čechách" se žáci vypravili 
do České Lípy na Floriánovu huť, kde byli ohromeni 
procesem výroby sklářských produktů. Účastnili 
jsme se programu kocour preventista, kde jsme se 
v rámci preventivního programu Zachraň život 
dozvěděli mnoho potřebného pro záchraně života 
v krizových situacích. Uspořádali jsme sbírku 
pro opuštěná zvířata v nedalekém útulku v Jimlíně, 
dále podpořili děti, žijící v tíživé sociální situaci 
prostřednictvím projektu "Krabice od bot" S našimi 
žáky a pedagogy jsme připravili plné krabice 
krásných vánočních dárků, které doufejme, přinesou 
radost potřebným Jsme potěšeni, že můžeme 
pomáhat alespoň touto formou a přispět tak 
k úžasné dětské radosti, která je neskutečně 
potřebná. Osud opuštěných zvířat nám není 
lhostejný, proto jsme navštívili DOGGOLAND  
v Dobroměřicích, kde se v dočasné péči záchranné 
stanice hodní lidé starají o zvířecí kamarády  
z různých důvodů. Nejčastěji proto, že jejich majitelé 
se nechtějí nebo již nemohou postarat. 
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Vánoce 

Předvánoční čas byl ve znamení přípravy vánoční 
trhů a koncertu vánočních koled našich žáků a dětí 
z mateřské školy v místním kostele.  sv. Jakuba. Po 
dvou letech jsme obnovili společně s městysem 
Cítoliby adventní tradici a prožili příjemnou sváteční 
akci s občerstvením a zábavnými atrakcemi pro děti 
na zahradě základní školy. 

Předškoláci 

Chystáme otevření přípravné třídy pro předškoláky 
a dále speciální třídy pro děti s poruchami učení, aby 
každému žáčkovi byla poskytnuta individuální  
a speciální péče, jakou si zaslouží. Úzce 
spolupracujeme poradenskými zařízeními jako je 
Pedagogicko-psychologická poradna v Lounech, SPC 
v Měcholupech a především se Speciálně 
pedagogickým centrem v Žatci. Speciální pedagožky 
SPC v Žatci se po předložení požadavku dostaví 
přímo k nám do školy a k vyšetření dítě 
s případnými výukovými problémy dochází přímo 
na půdě školy. Tím však spolupráce nekončí, dále 
probíhají konzultace s pedagogy a zákonnými 
zástupci, uskutečňují se hospitace, náhledy 
v hodinách, vyhodnocují se podpůrná opatření  
a výsledky pokroků jednotlivých žáků. Pro každou 
třídu byl zajištěn asistent pedagoga pro efektivnější 
proces výuky a snazší zajištění individuálních 
požadavků všech žáků. Účastníme se projektu 
Digitalizujme, kdy v rámci Národního plánu obnovy 
poskytuje MŠMT finanční prostředky na digitální 
technologie pro školy.   Tyto jsme využili k nákupu 
digitálních pomůcek, jako jsou tablety, notebooky, 
interaktivní tabule, digitální hračky a výukové 
programy pro žáky. Děkujeme všem, kteří nás 
podporujete a osud školy Vám není lhostejný. 

 

I nadále vynaložíme své veškeré úsilí pro 
znovuobnovení dobrého jména a vybudování 
tradiční pohodové vesnické malotřídní školy. 
Přejeme všem dětem, zaměstnancům, příznivcům 
školy a občanům pevné zdraví, pohodu  
a spokojenost! Děkujeme zřizovateli městys Cítoliby 
za a ochotnou spolupráci a podporu  

 Mgr. Jitka Jiroutková, ředitelka školy  
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Mateřská školka 

Školní rok jsme otevřeli 1. září opět s naplněnou 
školkou do posledního místa. Hned v prvním měsíci 
jsme společně vyrazili na výlet do lounského 
pavilonu, kde se konala výstava s názvem „Zábaviště 
pro sviště“. Jak už sám název napovídá, seskládanou 
hernu jsme si užili se vším všudy a spokojeni se 
vraceli do MŠ 

 

Od října se ve školce rozjely kroužky jako je Jóga, 
kterou navštěvují Včeličky a Berušky, Školka 
v pohybu – kterou navštěvují předškoláci, 
pokračujeme tedy ve výborné spolupráci školy  
a školky. Nově jsme od října obnovili činnost 
kroužku anglického jazyka, pod vedením paní 
učitelky Šimáčkové. 

Uspořádali jsme výlet do lesa, kde děti hledaly houby 
– a že jich letos bylo.  Tradičně jsme podzimní období 
oslavili odpolední akcí pro děti a rodiče – a to 
Halloween, který se letos poprvé konal uvnitř 
v budově MŠ, kde nejen na děti čekala strašidelná 
stezka odvahy. 

 

Již tradiční spolupráce s HC Slovan Louny  
a p. Trefným nám dovolila opět uspořádat 
bruslařský výcvik. Děti čekalo celkem 8 lekcí, na 
jejichž konci si děti vysloužily medaile a diplomy.  

 

Vánoční čas pro nás začal adventním koncertem 
v místním kostele, kde jsme opět spojily síly se 
základní školou. Děti zazpívaly vánoční písně  
a koledy a poté se přesunuly k adventním trhům, kde 
prodávaly své výrobky. Sváteční čas jsme společně 
s rodiči trávili na tvořivých dílnách, kde jsme si 
vyrobili adventní věnce, uváleli vánoční kuličky 
nebo vytvořili andílky pro štěstí. Závěr letošního 
roku se v MŠ nesl v duchu vánoční besídky, kdy jsme 
po nucené covidové pauze opět mohli přivítat rodiče 
v prostorách MŠ, kde děti předvedly svá vystoupení. 
Poté děti čekala už jen nadílka od Ježíška, letos 
obzvlášť bohatá. Díky projektu digitalizace se děti 
seznamují se základními prvky programování, staví 
roboty nebo díky QR kódům poznávají zvuky lesních 
zvířat a ptactva. No a co nás čeká dál? Děti se mohou 
těšit na připravovaný plavecký výcvik v lounském 
bazénu, Vítání občánků, velikonoční tvoření  
a v neposlední řadě na školku v přírodě nebo loučení 
s předškoláky. Bude toho zkrátka dost!  
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Vážení čtenáři, dovolte mi, abych Vám poděkovala za 
podporu, kterou do naší mateřské školy i nadále 
vkládáte a v novém roce Vám popřála jen samé 
štěstí. Těšíme se na shledanou při společných akcích.  

Jaroslava Amlerová, vedoucí učitelka MŠ 

 

Obecní policie Cítoliby  

 
Za období leden až prosinec 2022 bylo Obecní policií 
v Cítolibech ve služebním rajonu Cítoliby, Lenešice  
a Líšťany řešeno 879 přestupků a 1 trestný čin. 

 

Dopravní přestupky 

V dopravě bylo řešeno 867 přestupků dle zákona 
361/2000 Sb. Zákon o silničním provozu a jeden 
trestný čin Maření úředního rozhodnutí zákaz řízení, 
který byl předán strážníky OP Cítoliby dle věcné  
a místní příslušnosti ke zpracování na Obvodní 
oddělení Policie ČR v Lounech. V roce 2021 bylo 
řešeno 791 přestupků a 1 TČ, z tohoto vyplývá že 
bylo řešeno o 76 přestupků více než v roce 2021. 

Veřejný pořádek 

Ve veřejném pořádku bylo řešeno v roce 2022 
celkem 11 přestupků dle zákona 251/2016 Sb.- 
Zákon o přestupcích. V roce 2021 řešili strážníci OP 
Cítoliby celkem 13 těchto přestupků, zde bylo 
řešeno o 2 přestupky méně než v roce 2021. Jednalo 
se zde o porušení vyhlášky obce vždy dle §4 odst.2 
uvedeného zákona a to pití alkoholických nápojů na 
zakázaném místě. Dále OP Cítoliby řešila  
1 přestupek dle § 7 odst. 1 písm. a / zákona 
251/2016Sb.- O některých přestupcích, jednalo se  
o přestupek Proti občanské soužití. Co se týká 

přestupků v dopravě tak ve služebním obvodu 
Cítoliby bylo pořádkovou pokutou řešeno 88 
přestupků za 55.200 Kč, v Lenešicích 64 přestupky 
za 37.700 Kč a v obci Líšťany 152 přestupky za 
103.600 Kč, celkem v dopravě pořádkovou pokutou 
bylo řešeno 304 přestupků v celkové hodnotě 
196.500 Kč. Dále bylo 7 dopravních přestupků 
zasláno k vyřešení na MÚ Louny na odbor dopravy, 
jednalo se o tzv. „Výzvy pro nepřítomného řidiče“, 
který se nedostavil k vyřešení dopravního 
přestupku na OP Cítoliby. 
Co se týká veřejného pořádku tak v obci Cítoliby byly 
řešeny 3 přestupky za 2500 Kč a v obci Lenešice  
5 přestupků za 1100,--Kč celkem za 3.600 kč. 
Zbylých 560 přestupků se buď řešilo domluvou na 
místě či „Upozorněním řidiče na dopravní 
přestupek“. Oproti roku 2021 kdy OP Cítoliby řešila 
808 přestupků  
a bylo vyinkasováno na pořádkových pokutách 
170.700 Kč v roce 2022 řešila OP Cítoliby 879 
přestupků a na pořádkových pokutách vyinkasovala 
do obecní pokladny 200.100 Kč z čeho vyplývá že  
v roce 2022 bylo řešeno o 71 přestupek více a taktéž 
na pořádkových pokutách bylo vyinkasováno  
o 29.400 Kč. 

 

Spolupráce 

 
Z celkových 879 přestupcích se podíleli oba strážníci 
při společné službě, objasnili 628 přestupků + 1 
trestný čin ,když oba strážníci sloužili samostatně, 
tak str. Krejsa objasnil 89 přestupků a uložil 
pořádkovou pokutu ve výši 200 Kč a str. Šebek 
objasnil 162 přestupky. Oba strážníci spolupracovali 
s SKPV PČR Louny a OOP PČR Louny při pátrací akci 
po pohřešované osobě a dále i několikrát asistovali 
u dopravních nehod, kde spolupracovali s Dopravní 
policií Louny. Oba strážníci OP Cítoliby 
spolupracovali i se Základní školou v Cítolibech, kde 
provedli besedy:1. BESIP jak poskytnout první 
pomoc vybavení bezpečnostními prvky na jízdním 
kole, dopravní značky, chování žáků na ulici 2. jak se 
chovat o letních prázdninách u vody, jak poskytnout 
první pomoc tonoucímu. 3. Ve spolupráci s MP Žatec 
ukázka výcvik služebních psů. Dále byla strážníky 
poskytnuta i beseda k BESIPu i o letních prázdninách 
příměstskému táboru, který se konal taktéž  
v Cítolibech na základní škole. Besedy naplnily svůj 
účel a děti vzorně spolupracovaly. Oba strážníci OP 
Cítoliby se zúčastnili několika akcí, které pořádala 
obec Městys Cítoliby a to Staročeské máje, Setkání 
rodáků, Cítolibská pouť, Mikulášská besídka, divadlo 
v dělnickém domě, plesy, hasičské závody, letní kino, 
soutěže mikroregionů pořádané naší obcí atd. OP 
Cítoliby se podílela dále na 1 odchytu psa v obci 
Cítoliby. Předán do útulku v obci Jimlín, kde si psa 
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převzal majitel útulku pan Kubalík. Během služby  
v roce 2022 bylo využito i služební vozidlo, ke 
kontrole všech tří služebních obvodů a při tomto 
bylo najeto 4.068 km, tankováno 482,98litru PHM za 
19.350 Kč. Na služebním voze provedena technická 
kontrola a běžná údržba, mytí, výměna kol, doplnění 
provozních kapalin. Městysem Cítoliby byla 
strážníkům vzorně doplněna výstroj pro běžný 
výkon služby. Obecní police odsloužila ve služebním 
obvodu Lenešice 513 hodin a ve služebním obvodu 
Líšťany 128 hodin. Obecní policie Cítoliby tímto 
děkuje za plnou podporu v práci jak bývalému 
starostovi obce panu Petru Jindřichovy, tak novému 
starostovi, který se dobře ujal funkce v naší vesnici 
panu Janu Vaicovi a ostatním pracovníkům OÚ 
Cítoliby a těší se na další spolupráci v roce 2023. 

stážník Václav Šebek a Miroslav Kejsa 

Služebna: 

 Zeměšská 219,439 02 Cítoliby  

(vstup ze zahrady)  

Telefon: +420 603 298 928  

E-mail: obecni.policie@obec-citoliby.cz 

Sbor dobrovolných hasičů 

Celkové výsledky TFA Liga severu ročník 2022V 
kategorii dorost 15-17 let se na celkovém 5. místě 
umístil Vojtěch Brabenec a na celkovém 12. místě  

 

Petr Vlasák celkem z 25 závodníků. V kategorii muži 
do 35 let se umístil Daniel Vrba na celkovém 1. místě, 
Lukáš Borl se Borl se umístil na celkovém 3. místě  
a Lukáš Žovinec na celkovém 16. místě celkem z 64 
závodníků. V kategorii muži +35 let se na celkovém 
4. místě umístil Jiří Brabenec z 54 závodníků.  
V kategorii ženy +18 let se na celkovém 1. místě 
umístila Eliška Vrbová z 35 závodnic. V soutěži týmů 

se tým SDH Cítoliby celkově umístil na 1.místě. 
Celkové hodnocení Pražské a Středočeské ligy 2022 
- kategorie muži 18-34: Daniel Vrba 1. místo, Lukáš 
Borl 2. místo, kategorie ženy 18+: Eliška Vrbová  
1. místo. Další závodníci nebyli hodnoceni neboť 
nesplnili minimální počet účasti 7 závodů.  

19.11. členové SDH Cítoliby uspořádali po covidové 
odmlce tradiční hasičský ples v Dělnickém domě  
v Cítolibech. Účast předčila očekávání, mimo bohaté 
tomboly účastníci plesu shlédli profesionální 
předtančení taneční školy Fénix, fitnes studia  
J. Hofmanové a překvapením bylo opět vtipné 
vystoupení mužské části členů  

 

Z velkého počtu sportovních aktivit a úspěchů je 
patrno, že i díky dobré spolupráci s městysem 
Cítoliby, finanční a materiální podpoře ze strany 
Ústeckého kraje a Národní sportovní agentury se 
nám konečně po mnoha letech podařilo zajistit  
a obnovit dostatek sportovního vybavení pro 
tréninkovou a závodní činnost napříč věkovými 
kategoriemi sportovců a zlepšit tak podmínky pro 
sportovní i celoroční činnost. To, že byl tento záměr 
správnou volbou, je pak vidět na úspěších našich 
sportovců, neboť i kvalitní sportovní vybavení, 
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dobré zázemní a skvělý kolektiv jsou polovinou 
úspěchů. Skutečně fenomenální úspěch a zřejmě na 
dlouhou dobu nepřekonatelným milníkem dějin 
citolibského sportu je stříbrná medaile ze Světových 
hasičských her v prestižním závodu TFA, kterou 
vybojovala Eliška Vrbová z SDH Cítoliby. Tato odnož 
skutečně náročného požárního sportu stoupá na 
oblibě i u dalších našich sportovců, a tak se můžeme 
se jmény Lukáš Borl, Daniel Vrba, Jiří Brabenec, 
Vojtěch Brabenec, Lukáš Žovinec a dalšími setkat na 
předních příčkách vícekolových závodů TFA liga 
Severu, ale třeba i Pražské a Středočeské lize TFA.  
Nesmíme ale zapomínat ani na další naše členy  
a závodníky mladších kategorií Marek Herzog, Matěj 
Ulrich, Matěj Wasserbauer, Lucie Viktorie 
Šponiárová, kteří se svými výkony nominovali 
v průběhu roku 2022 do krajských sportovních 
postupových soutěží či na Mistrovství republiky ČR 
v disciplínách požárního sportu, kde postupem času 
již SDH Cítoliby není žádným benjamínkem.  

Jak již bylo zmiňováno, v roce 2022 také SDH 
Cítoliby obdržela dvě dotace na podporu a rozvoj 
požárního sportu mládeže – jednalo se o projekt 
SPORT 2022 z dotačního programu Ústeckého kraje, 
ze kterého bylo financováno část sportovního 
vybavení ve výši 38 tis. Kč pro požární sport TFA.  
Z dotačního projektu MŮJ KLUB 2022 Národní 
sportovní agentury ve výši 101 tis. Kč bylo 
realizováno sportovní soustředění mladých hasičů  
v areálu Kosmík na Peruci a dále byla zafinancována 
obnova a doplnění vybavení pro požární sport. 
Tímto bychom chtěli poděkovat všem členům, kteří 
se na zdárném zpracování projektů a následného 
pořízení sportovního vybavení podíleli. Dovybavit 
naše sportovce odpovídajícími pomůckami pro 
trénink a závodním vybavením, jenž by odpovídalo 
současným standardům pro požární sport, byla pro 
nás i v tomto roce priorita, neboť velká část doposud 
používaného vybavení již byla za hranicí své funkční 
životnosti a dosavadní vynikající sportovní výsledky 
naší mládeže i dospělých závodníků si tuto podporu 
rozhodně zaslouží.  

S velkou hrdostí, úctou a nostalgií rovněž oznamuje, 
že díky neutuchající píli skupiny členů SDH Cítoliby 
za finanční podpory sboru, bývalého i současného 
vedení městyse Cítoliby se podařil malý zázrak. Po 
mnoha letech prošel konečně generální opravou 
motor historického vozidla Praga RN, který 
neodmyslitelně patří k historii SDH Cítoliby. Po jeho 
opětovné montáži byl dne 2.11.2022 pod odborným 
dohledem opravárenské firmy uveden do provozu.  
A když už tento okamžik vyšel na den Památky 
zesnulých, věnujme tento slavnostní okamžik ku 
příležitosti památky i našich zesnulých členů. Všem, 
kdo se doposud na renovaci vozidla Praga RN 
podíleli patří upřímné poděkování za tuto 
ušlechtilou práci.  

Jménem svým i jménem SDH Cítoliby děkuji všem 
našim příznivcům a aktivním členům za celoroční 
činnost, sportovní výsledky, práci s mládeží a za 
podporu sboru v této nelehké době a stejně tak 
výjezdové jednotce za odpovědný přístup  
a profesionalitu při zásazích, neboť si všichni dobře 
uvědomujeme, kolik vlastních sil a volného času 
každý z Vás věnuje na úkor svého volna a svých 
blízkých do činnosti sboru – za to vše Vám patří 
poděkování a velký respekt!   

Závěrem přeji všem členům sboru a stejně tak  
i občanům městyse Cítoliby zejména pevné zdraví  
s kapkou štěstí navíc v nadcházejícím roce 2023 

Mgr. Roman Wasserbauer  

Starosta SDH Cítoliby 
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Výjezdová činnost JSDHO 
Cítoliby 

Za období od 1. ledna 2022 do 31. prosince 2022 
bylo celkem 26 výjezdů:15 požárů15 požárů,  
6 dopravních nehod, 2 technické zásahy,  
2 prověřovací cvičení, 1 planý poplach, 1 zpráva  
o činnosti. Nejvíc bych chtěl vyzvednout nejznámější 
mimořádnou událost v NP České Švýcarsko, kam 
byla naše jednotka povolána ode dne 27. 7. 2022  
v 6:03 hodin s technikou CAS 32/8200/800 S3R 
Tatra 815 a DA-L1Z FORD TRANZIT do 11. 8. 2022 
do 22 hodin. Prostřídalo se 19 členů výjezdové 
jednotky, kteří během zásahu odpracovali 744 
hodin. Požářiště bylo rozděleno na 4 sektory, každý 
sektor měl 3 úseky, kde naše jednotka byla dle 
potřeby nasazena na hasební práce a CAS 32 
převážně prováděla dopravu vody na požářiště. Naší 
jednotkou bylo přepraveno 943 000 litrů vody (pro 
představu to bylo 115 cisteren). Naše činnost byla 
rozdělena na 2 skupiny, přičemž první skupina 
prováděla hasební práce a druhá se starala  
o zásobování vody k vrtulníkům. Během zásahu v NP 
České Švýcarsko zbývající členové výjezdové 
jednotky udržovali akceschopnost jednotky, kdy 
byly 2 mimořádné události – technická pomoc  
a dopravní nehoda. Tímto bych chtěl poděkovat 
všem členům výjezdové jednotky, kteří se zúčastnili 
MU, i těm, kteří zajišťovali akceschopnosti jednotky  
v oblasti působnosti naší jednotky.  

Velitel JSDHO Cítoliby 

Vladimír Oliva 

Sportovní klub Cítoliby 

Muži 

Podzimní část sezóny zahájil v srpnu A-tým 
vstupem do mistrovské soutěže výhrou 
v Tuchořicích. Vyloženě nepodařené utkání naopak 
naši sehráli na Pátku. Pozitivně lze hodnotit 
následující sérii sedmi zápasů bez porážky, a naopak 
spíše ztrátou jsou dvě remízy. Dvě kola před koncem 
podzimní části sezóny držely Cítoliby třetí příčku 
mistrovské tabulky, se ztrátou pouhých dvou bodů 
na lídra soutěže.  

V předposledním kole hostovali cítolibští právě na 
půdě lídra v Kryrech. Vyrovnané utkání (1:1) se 
zvrtlo v 59.minutě a v současnosti má disciplinární 
dohru. Cítoliby podaly protest proti popisu událostí 
v zápisu o utkání a po jeho zamítnutí a potrestání 
dvou hráčů stopkou na 5 a 6 zápasů se proti verdiktu 
komise odvolaly. Odvolání bylo částečně úspěšné  
a došlo ke snížení trestu. Utkání kromě dvou 
vyloučených však bohužel skončilo prohrou. Běh 
událostí měl vliv i na poslední zápas podzimu, 
v němž oslabené Cítoliby podlehly na domácím 
hřišti. V polovině mistrovské sezóny tak drží (až) 
6.místo, přičemž mezi třetím a šestým týmem je 
rozdíl pouhého jednoho bodu. 

Pozitivně lze hodnotit fakt, že tři hráči SK Cítoliby 
jsou v první desítce nejlepších střelců okresu, jde  
o Tomáše Beneše, Martina Vimra a Luboše 
Podaného. Co se týče defenzivní činnosti a počtu 
obdržených branek, jsme čtvrtí. 

 

Mládež 
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V Cítolibech se tradičně daří mládeži. Přípravky, jak 
mladší, tak i starší, hrají pravidelně satelitní turnaje. 
Mladší žáci SK Cítoliby hrají okresní přebor Lounska 
a Chomutovska. Nyní jsou na 6.příčce tabulky. Na 
sklonku léta, ještě před podzimní částí sezóny, 
absolvovala mládež také vydařené soustředění. 
Téměř čtyřicet malých fotbalistů SK Cítoliby, spolu 
s týmem trenérů, pod vedením šéftrenéra mládeže 
Pavla Zandala, odjelo do rekreačního střediska 
AERO v Holanech u České Lípy. 

Nabitý tréninkový program měl za cíl připravit 
cítolibskou mládež na podzimní fotbalovou sezónu. 
A dařilo se! V rámci soustředění odehráli mladší žáci 
přátelské utkání s žáky Dynama Holany, v němž 
Cítoliby zvítězily 6:0. Dopolední a odpolední 
tréninky byly prokládány také nejrůznějšími 
soutěžemi. Oblibu si získaly vědomostní kvízy 
s fotbalovou tématikou. Podle mínění trenérů je 
mimo jiné potřeba, aby děti získaly povědomí také  
o fotbalové historii a zajímavostech z fotbalového 
prostředíRanní otužování v bazénu je tradičně 
doménou trenéra Tomáše Prokopa. Brzy po ránu si 
otužilci, ještě před snídaní, dávají svůj ranní 
bazének. Volný čas trávila cítolibská mládež na 
sportovištích v areálu střediska. Hrál se stolní tenis, 
plážový volejbal, fotbálek, nohejbal a na přilehlém 
rybníku se dařilo také vodním sportům! 

 
 

Sportovní klub Cítoliby přistupuje k výchově svých 
malých fotbalistů se vší vážností a důsledností. 
Komplexní přístup k přípravě hráčů je příkladný, což 
oceňuje jak vedení klubu, tak i generální partner 
Městys Cítoliby a také rodiče. 

V oblasti financování sportovní činnosti mládeže 
využívá klub možností dotační podpory Národní 
sportovní agentury. Dalším zdrojem je pak silná 
podpora vedení městysu a sponzorů. Bez dobrého 
finančního zázemí by dosahování sportovních 

úspěchů bylo jen velmi obtížné. Věříme, že 
neztratíme Vaši přízeň a budeme dále moci s hrdostí 
reprezentovat Cítoliby. 

V nadcházející zimní pauze se SK Cítoliby bude 
připravovat na jarní část soutěže. Muži se zúčastní 
zimního turnaje v Postoloprtech, počátkem března 
čeká tým soustředění a pak už začnou mistrovská 
utkání. 

 

Klub 6-99 

Vánoční tvoření s Klubem 6-99 proběhlo dne 25. 
11. 2022 od 14 hodin na velkém sále Dělnického 
domu v Cítolibech Bylo připraveno tvoření pro 
děti, kdy si za pomoci rodičů nebo prarodičů 
vytvořili ozdobu ve tvaru půlměsíce, který byl 
ozdoben dřevěnými ozdobami od firmy Grafika 
Gregor z Cítolib a mašličkami od firmy 
Švadlenka p. Makáriusová. Dále byly pro tvoření 
k dispozici přízdoby od firmy Flora Servis Louny 
p. Komůrkové, která připravila i základy věnců 
pro tvoření. Tvoření se letos zúčastnilo 
přibližně 50 lidí a cca polovina byla místních. 
Těšíme se na další tvoření a doufáme, že se 
přijde podívat ještě více občanů našeho 
městyse.  

Všem, kteří věnovali svůj čas, abychom si mohli 
vytvořit do svých domovů výzdobu tímto moc 
děkujeme. 

Marcela Rybáková 

 

 


